
SPØRGSMÅL NR. S 407
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: Fødevareministeren

Dato: 27. oktober 2011

Stillet af: Per Clausen (EL)

Mener ministeren, at det er acceptabelt, at store dele af den danske 

fødevareproduktion er baseret på soja fra Argentina, der tilsyneladende 

dyrkes på en måde, som fører til klar stigning i antallet af kræft, misdannelser 

og aborter i de regioner, hvor denne soja dyrkes?

(Spm. nr. S 407).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 27. oktober 2011

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og 
til Lovsekretariatet på lov@ft.dk.


